
   
 

 
 
 
 
 
 

Initiativärende Utbildningsnämnden 2022-02-09. 
Intraprenad. 
 
 
 
 
 
Bollebygds kommun antog 2017 en policy för intraprenad. Oss veterligen 
har det inte inkommit några ansökningar. 
 
Man kan beskriva en intraprenad som att kommunen ger en viss summa 
pengar till exempelvis en förskola och detta belopp ska täcka i princip alla 
utgifter. Verksamheterna får fatta nästan alla beslut själva samtidigt som 
personalen fortfarande är kommunanställd. Syftet är att öka inflytandet för 
de anställda samt att öka möjligheten för dem att ta egna initiativ och 
påverka sin egen arbetsdag och utförandet. 
 
Utvärderingar som gjorts i andra kommuner vittnar om kvalitetsvinster för 
både elever  och personal utan några kostnadsökningar - bland annat 
noteras minskad sjukfrånvaro och högre motivation samt en stärkt 
sammanhållning hos personalen. Intraprenader bidrar till nytänkande, 
effektivisering och ökad attraktionskraft för kommunen som arbetsgivare. 
 
Välfärden står inför stora utmaningar. Sverigedemokraterna tror att 
intraprenad kan vara en del av svaret på de utmaningar vi i dag ser inom 



   
 

skolan gällande såväl arbetsmiljö, 
lärarinflytande som rekrytering av personal.  
 
Sverigedemokraterna yrkar att alla medarbetare får utförlig information 
om intraprenad, med syftet att uppmuntra till att gå ihop och ansöka. 
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